

ICBC聯合出版 Visa Signature 信用卡 Pacific Coffee 咖啡優惠詳情
ICBC SUP Visa Signature Credit Card Pacific Coffee Offer details

Pacific Coffee 咖啡低至三折優惠

由2025年10月20日至2025年12月31日(包括首尾兩天), ICBC聯合出版Visa Signature 信用卡持卡人於Pacific Coffee 可享以下優惠:

持卡人於Pacific Coffee 指定門店(包括所有大專院校門店)購買指定飲品, 即可享正價三折優惠

Pacific Coffee discount up to 70% off

From 15 October 2025 to 31 December 2025 ((both dates inclusive), ICBC SUP Visa Signature Card cardholder will enjoy the following offers at Pacific Coffee:

Cardholder will enjoy instant 70% off of original price for selected drinks in Pacific Coffee Retails Stores (including Tertiary Stores)

一般條款及細則:

1. 優惠推廣(「優惠」)適用於2025年10月15日至2025年12月31日(包括首尾兩日)(「推廣期」)。
2. 優惠適用於中國工商銀行(亞洲)有限公司(「銀行」)發行之ICBC聯合出版Visa Signature信用卡持卡人。
3. 於推廣期內, 持卡人必須以ICBC聯合出版Visa Signature信用卡於Pacific Coffee指定門店簽賬付款購買指定飲品, 方可獲享優惠。
4. 優惠適用詳情:
 - (1) 優惠詳情: 於推廣期內, ICBC聯合出版Visa Signature信用卡持卡人於Pacific Coffee指定門店(包括所有大專院校門店)購買指定正價飲品, 即可享三折優惠;
 - (2) 適用門店: 一般香港Pacific Coffee零售門店、以及所有大專院校門店均適用; 企業辦公室門店, 包括於恒生銀行、匯豐銀行各總行大廈、美國銀行之分店除外;

Pacific Coffee 所有大專院校門店(如下示):

大專院校門店	門店地址
浸會大學	九龍塘香港浸會大學逸夫校園永隆銀行商學大樓3樓 iCafé
香港知專設計學院	將軍澳景嶺路3號香港知專設計學院/香港專業教育學院(李惠利)地舖
香港教育大學	大埔露屏路10號香港教育大學C座低層平臺學習共用空間
香港大學專業進修學院	九龍灣宏開道28號香港大學專業進修學院九龍東分校1樓
理工大學紅磡灣校園	紅磡紅樂道8號理工大學紅磡灣校園4樓 Café
香港科技大學	西貢香港科技大學大學道1號李兆基樓地下
樹仁大學	香港北角寶馬山慧翠道6號樹仁大學研究院綜合大樓低座一樓一號食堂
理工大學	九龍紅磡香港理工大學X座地下X Café
嶺南大學	屯門嶺南大學李運強教學大樓G層13室
其他	優惠期內如有任何新增大專院校門店

- (3) 指定飲品: 包括「經典精選」、「精選推介」、「其樂冰」或「精選茶飲」選單內之飲品; 不適用於手沖咖啡

啡、酒調咖啡、樽裝飲品及果汁或外買速遞服務。

5. 優惠只適用於 Pacific Coffee 香港分店。除特別註明外，優惠只適用於正價貨品，並不可與其他優惠同時使用(自攜盛器優惠除外)，亦不可兌換現金、其他產品/服務、折扣或轉讓。
6. 優惠將根據其可售數量提供並售完即止，銀行及 Pacific Coffee 將毋須對相關情況作另行通知。優惠由銀行及 Pacific Coffee 提供並需受有關條款及細則約束，詳情請向銀行及 Pacific Coffee 查詢。
7. 銀行並非產品及/或服務之供應商。對產品//服務之擁有權、可銷售性、品質或特定用途之適合性，銀行概不負責。享用有關產品及/或//服務均受 Pacific Coffee 指定的有關條款及細則所規限。如有任何有關產品及/或服務的爭議或投訴，信用卡持卡人應直接與 Pacific Coffee 聯絡。
8. 所有 Pacific Coffee 產品及/或服務之價格、優惠、地址及電話號碼如有更改或取消，恕不另行通知。如 Pacific Coffee 門店停止營業，優惠將會終止。
9. 銀行及 Pacific Coffee 保留可隨時更改或終止優惠及不時修訂本條款及細則的權利。
10. 如有任何爭議，銀行及 Pacific Coffee 保留最終決定權。
11. 並非本條款及細則任何一方的任何人士或實體，將不會擁有於合約(第三者權利)條例(香港特別行政區法例的第 623 章)下強制執行本條款及細則任何部分的權利。
12. 條款及細則的中英文文本如有歧異，概以中文本為準。

提示：

借定唔借？還得到先好借！

數碼 KEY 睇緊啲，揸 LINK 前要三思！

搵工搵錢勿貪快，借賣戶口踩過界。

「中國工商銀行（亞洲）」或「銀行」乃中國工商銀行（亞洲）有限公司之簡稱。

General Terms and Conditions:

1. The promotion offers ("Offers") are valid from 15 October 2025 to 31 December 2025 (both dates inclusive)(the "Promotion Period") .
2. The Offer is applicable to ICBC SUP Visa Signature Credit Card(s) issued by Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited (the "Bank").
3. To enjoy the Offer, Cardholder is required to purchase selected drink(s) and settle the payment with ICBC SUP Visa Signature Credit Card at selected Pacific Coffee Stores during the Promotion Period.
4. Offer applicable details:
 - (1) Offer details: During Promotion Period, ICBC SUP Visa Signature Card cardholder who purchases selected drink(s) in selected Pacific Coffee Retail Stores (including all Pacific Coffee Tertiary Stores), will enjoy instant 70% discount off of original price.
 - (2) Applicable Stores: Applicable to all Hong Kong Pacific Coffee Retail Stores and all Tertiary Stores except Corporate Office Stores at Hang Seng Bank, HSBC and Bank of America Merrill Lynch. All Pacific Coffee Tertiary Stores (as indicated below):

Tertiary Stores	Address
Baptist University	iCafé, 3/F, The Wing Lung Bank Building for Business Studies, HKBU, Kowloon Tong, Kowloon
Hong Kong Design Institute	G/F, Hong Kong Design Institute and Hong Kong Institute of Vocational Education (Lee Wai L ee), 3 King Ling Rd, Tseung Kwan O
The Education University of Hong Kong	Learning Commons, Lower Podium Floor, Block C, The Education University of Hong Kong, 10 Lo Ping Road, Tai Po, NT
HKU SPACE	1/F, HKU SPACE, Kowloon East Campus, 28 Wang Hoi Road, Kowloon Bay
PolyU Hung Hom Bay Campus	Café, 4/F, PolyU Hung Hom Bay Campus, 8 Hung Lok Road, Hung Hom, Kowloon
HKUST	G/F, Lee Shau Kee Building, 1 University Road, Hong Kong University of Science & Technology, Sai Kung, New Territories
Shue Yan University	Food Court 01, 1/F, Low Block, Shue Yan University Research Complex, 6 Wai Tsui Crescent, Braemar Hill, North Point, Hong Kong
Polytechnic University	X Cafe, P/F, Block X, The Hong Kong Polytechnic University, Hung Hom, Kowloon
Lingnan University	Room 13, G/F, Patrick Lee Wan Keung Academic Building, Lingnan University, Tuen Mun
Others	Any Tertiary store which open during promotion period

- (3) Selected Drinks: Applicable to "Classics", "Signature", 'Chillino" or "Tea Collection" menu. Not applicable to hand drip coffee, liqueur coffee, bottled drinks, juices and the delivery services.
5. Offers can only be used at Pacific Coffee stores in Hong Kong. Unless otherwise specified, the Offers are applicable to regular-price items only and cannot be used in conjunction with other offers (except bring-your-own mug offer), exchanged for cash, other products and services or discounts and is not transferable.
6. The Offers are subject to availability and while stocks last, the Bank and Pacific Coffee will not

provide notice of non-availability or substitution. The offers are provided by the Bank and Pacific Coffee and subject to the relevant terms and conditions, please refer to the Bank and Pacific Coffee for details.

7. The Bank is not the supplier of the products and/or services, and has no liability for any matters relating to any such products and/or services. The use of the products and/or services shall be subject to the relevant terms and conditions set by Pacific Coffee. ICBC Card holder should contact Pacific Coffee directly if there is any complaint or dispute.
8. ICBC Card holder will not be notified separately for any changes on the price of products, services, offers, merchant address or telephone number of Pacific Coffee. The relevant offers shall be terminated immediately if the relevant Pacific Coffee store(s) has/ have ceased to operate.
9. The Bank and Pacific Coffee reserves the right to vary or terminate the Offers at any time and to amend these Terms and Conditions from time to time.
10. In case of any dispute, the decision of the Bank and Pacific Coffee shall be final.
11. Any person or entity that is not a party to these Terms and Conditions shall have no rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap. 623 of the laws of the Hong Kong Special Administrative Region) to enforce any part of these Terms and Conditions.
12. In case of any inconsistency between the English and the Chinese versions of these Terms and Conditions, the Chinese version shall prevail.

Reminders:

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Protect your Personal Digital Keys; Beware of Fraudulent Links!

Don't be tempted by quick money. Don't sell your account.

"ICBC (Asia)" or "The Bank" is the abbreviation of Industrial and Commercial Bank of China(Asia) Limited.